
Vergadering ouderraad 18-03-2024

Aanwezigen: Kim Moens, Laura Vande Reyde, Sylvie De Meyer, Ine Taccoen, Pieter-Jan Drouillon, Jana

Wittemans, Liesbeth Lermytte, Sophie Nuyts, Luca Rigali, Lize Verbeke, Mieke Van Caneghem, Lies

Heirman, Clara, Karin Bunckens, juf Wendy, meester Davy

1. Overleg met directrice en zorgleerkrachten over enkele schoolbrede problemen

- Naar aanleiding van het toenemende aantal signalen van ouders over de gang van

zaken op school vroegen we een overleg met het beleidsteam van de school. Signalen

gaan voornamelijk over een gebrek aan communicatie omtrent socio-emotionele

problemen in de klasgroep en over het gebrek aan respect en het taalgebruik. Een

ouder, die ook leerkracht is in een Leuvense school, haalt aan dat zij dezelfde

problematiek ervaart en dat er een maatschappelijke verschuiving is in waarden en

normen, dat de scholen al zeer veel opnemen maar dat ouders hun opvoedkundige

rol ook ter harte moeten nemen.

Uit het gesprek kwam duidelijk naar voor dat de school de zorgen van de ouders

deelt. Ook de school merkt een (maatschappelijke) verschuiving en zoekt naar

methodieken om bij te sturen zodat de leertijd weer functioneel kan ingezet worden.

In hun zoektocht schakelt de school ook de hulp van externen in.

- De school breidde de preventieve maatregelen reeds uit maar omdat ze hiervan nog

onvoldoende effect ervaart legde de school contact met een gedragscoach van het

leersteuncentrum en startte een begeleidingstraject op. Hierover communiceerden

ze vanmorgen ook via ouderplatform.

- Gedeelde zorg was ook de communicatie van ouders naar leerkrachten, die niet altijd

even gepast is. Er zijn in enkele schakels ook wat ongepaste gesprekken in de

klaswhatsapp groepen. Hiervoor zijn deze uiteraard niet gemaakt. We lanceren

binnenkort een oproep in deze groepen met een gedragscode over gebruik van

communicatie onderling en naar leerkrachten toe.

- De school is vragende partij om rechtstreeks contact op te nemen met de leerkracht

als er iets is dat je als ouder wil aankaarten (niet meteen via directie of via de

klaswhatsapp). De leerkrachten zijn aanspreekbaar via mail of aan de schoolpoort en

staan open om tussen de oudercontacten door een gesprek te voorzien wanneer

daar nood aan is.

- Suggestie aan de leerkrachten om af en toe algemeen te communiceren over de

klasdynamiek naar alle ouders van de klas. Zodoende zijn alle ouders op de hoogte en

hoor je het als ouder ook niet via via. Dit maakt het ook mogelijk om het gesprek aan

te gaan met je eigen kind.

- Het is belangrijk om samen met je kind te reflecteren over een situatie die moeilijk

liep, wat was de context, wie was betrokken, wat was ieders aandeel, wat ging eraan

vooraf, wat gebeurde er daarna,...?

- Suggestie om een werkgroep op te richten met leerkrachten en ouders om samen na

te denken hoe de communicatie kan verbeterd worden.

- Er is externe ondersteuning voorzien voor leerkrachten die hier nood aan hebben. De

school wordt ook begeleid door het leersteuncentrum (zie hoger) om een aanpak te



ontwikkelen voor om te gaan met de veranderende maatschappelijke tendens

(vervagende basiswaarden van kinderen rond respect).

- Ouderraad kan externe ondersteuning (moderator) financieren indien er bijvoorbeeld

een klasgesprek zou plaatsvinden met leerkracht en alle ouders van een klas.

- School zoekt nog steeds naar een prikkelarme zone waar kinderen naartoe kunnen

wanneer de speelplaats te druk is. Misschien is de sporthal wel een optie. Dit wordt

verder bekeken.

- Er is een overleg voorzien tussen de directie en de combi-jobbers (die toezicht

houden tijdens de speeltijd) om alle afspraken te herhalen, zodat leerkrachten en

combi- jobbers qua visie op één lijn staan.

- Suggestie om in het roulatiesysteem van de speeltijd in te bouwen dat er één groep

per week de middagspeeltijd buiten de school kan doorbrengen (bos, speelplein,...).

- Suggestie om bv. tweemaal per jaar een oudercafé te organiseren rond een bepaald

thema om hier verdiepend op in te gaan. Zodoende kunnen ouders aansluiten

wanneer ze hier in geïnteresseerd zijn, zonder zich te engageren voor de ouderraad in

zijn geheel. Dit kan bijvoorbeeld ook met een intro door een expert.

- School denkt erover om de informatie die gegeven wordt op de infoavond te

verschuiven naar de openklasdag. Dan komt er meer tijd vrij op de infoavond om met

de ouders in dialoog te gaan over bepaalde thema’s zoals respect op school. Dit

wordt in eerste instantie verder bekeken met de leerkrachten.

2. Update memorandum naar aanleiding van komende verkiezingen

- In aanloop naar de verkiezingen in 2018 werd een gezamenlijk memorandum

opgesteld door de ouderraden van Linden, Binkom en Pellenberg. Hierin werden

aandachtspunten aangehaald voor het nieuwe bestuur, alsook positieve punten

waarvan gehoopt werd dat deze verder overgenomen zouden worden door het

nieuwe bestuur.

Ouderraad van Binkom vraagt om dit memorandum samen een update te geven en

opnieuw te bezorgen aan onze beleidsmakers.

- Karin, Laura, Sylvie, Ine en Kim hebben het memorandum een update gegeven. Focus

ligt op behoud van naschoolse activiteiten en opvang, het warmteprobleem in de

klassen en de verkeersveiligheid rond de school.

- Volledige tekst wordt meegegeven als bijlage bij deze vergadering.

- Karin bekijkt nog enkele schoolgebonden punten, waarna Ine dit verder afwerkt met

de ouderraden van Binkom en Pellenberg.

3. Afsluiting StipKwis

- Alle tafels waren bezet. Algemeen enkel positieve feedback gekregen. Leuke quiz (al

was de sudokuronde echt te moeilijk dit jaar met een maximum score van 10/20),

gezellige sfeer en veel complimenten over de mooi gevulde prijzentafel.

- Sportzot en Cola Zero waren uitverkocht dus hiervan meer te bestellen (ook bv. op

schoolfeest gezien Sportzot populairder aan het worden is).

- Er waren bijna geen helpers voor de opruim, waardoor we met 4 nog tot 2u bezig

geweest zijn om de refter terug in orde te zetten. Volgende editie is hier echt meer

volk voor nodig.

- Rien stopt als quizmaster na deze 10de editie maar Mathieu neemt graag deze rol

over. Ook volgend schooljaar kunnen we dus de StipKwis organiseren.



- Kosten bedroegen € 1.385,53 (dranken, catering en enkele ‘chiquere’ prijzen) en

omzet bedroeg € 2.495 euro. Er werd dus winst gemaakt van € 1.109,47, wat ruim

boven de verwachte € 1.000 ligt.

- Vraag voor mogelijkheid tot betalen met Payconiq. Volgende editie zal dit mogelijk

zijn gezien we nu het wachtwoord hebben voor de wifi bezoekers.

4. Afsluiting boekenbeurs

- De opkomst leek wat minder dan vorig jaar maar kan een vertekend beeld zijn gezien

er vorig jaar lange wachtrij was aan de kassa en er dit jaar een vlottere doorstroom

was.

- Werkgroep komt nog samen om te evalueren. Ouderraad positieve punten of tips?

- In totaal werd er voor € 5.544,21 verkocht aan boeken. Hierop hebben we 17%

commissie en dus een budget van € 942,52 voor aankoop van boeken voor school.

- De samenwerking met De Kleine Johannes verloopt sinds vorig schooljaar al stroef.

We moeten zelf zorgen voor het gratis ( tegen betaling doen ze het wel) vervoer van

de boeken en rekken en krijgen maar moeizaam antwoord op vragen en mails. Er

werd vorig schooljaar ook beloofd om 2 kassa’s te hebben zodat we de wachtrij

kunnen inkorten, maar daar kwam DKJ nu eenzijdig op terug.

Voor volgend schooljaar hebben we dan ook een nieuwe partner gekozen voor onze

boekenbeurs, boekhandel Pardoes uit Mechelen . Deze partner verzorgt het vervoer,

het opstellen (mits wat hulp van ons), geeft zelf rondleidingen aan de klassen, doet

het kassabeheer en er is iemand de hele dag aanwezig voor info, raad, vragen,…
Opbrengst voor om te zetten in klasboeken is 20% als we op de beurs zelf boeken

voor school aankopen of zelf in de winkel in Mechelen boeken gaan aankopen en

15% als we achteraf bestellen en laten leveren. Bij DKJ was onze opbrengst 17% van

de omzet, mits we in februari de boekenbeurs organiseerden, wat net iets te snel

achter de quiz valt.

- Zeker de vraag stellen om volgende editie ook een assortiment te voorzien voor

volwassenen. Deze vraag werd gesteld aan De Kleine Johannes maar er werden geen

boeken geleverd.

5. Schoolfeest

- Leerkrachten verzorgen borrelplanken. Ouderraad zorgt qua catering dan nog voor

ijsjes, chips en (vegetarische) hotdogs.

- Daarnaast voorzien wij de dranken en glittertattoos en schmink.

- Oproep om spullen binnen te brengen voor de tombola. Vorig jaar waren de

verzamelde 300 prijzen al heel snel weg. Liefst dus nog meer prijzen om meer

inkomst te hebben uit de tombola.

- Deuren iets vroeger open (om 13u40) en 2 kassa’s in 1ste shift zodat we wachtrijen

buiten (terwijl het feest binnen al begint) vermijden.

- Nog veel lege plekken op de werklijst. Oproep om een shift te doen.



6. Fruitdagen

- Fruitdag op 7 februari was in Valentijn thema. De klassen kregen een fruitschotel in

de vorm van een hartje.

- Eerste keer dat wijnappelsienen gebruikt werden en dit werd gesmaakt.

- Kost bedroeg € 191,79.

- Vraag vanuit fruitteam aan leerkrachten hoe zij de huidige vorm van fruitdagen

ervaren. Is er voldoende fruit of lijkt het minder dan andere jaren? Heeft de decoratie

een meerwaarde of is dat zo snel niet meer te zien dat het amper bijdraagt tot de

beleving? Voor de kleuters heeft de decoratie zeker nog meerwaarde. De vraag wordt

ook gesteld op de volgende personeelsvergadering aan leerkrachten van de lagere

school.

- Kleuterjuffen vragen om hun fruit wat vroeger te brengen indien mogelijk gezien zij al

om 10u fruit eten.

7. Schooltuin

- Speelbos werd aangeplant eind januari. Nu nog een hoop takken maar gezien we

voor grotere planten gegaan zijn, zou dit op korte termijn toch al een leuk effect

moeten hebben.

- Schorspad en cirkel voor buitenklas werd terug aangevuld.

- Aanplantingen en aanvulling met schors samen kostte € 424,38, wat binnen het

voorziene budget van € 500 valt.

- Volgende om aan te pakken is het zorgen dat er terug zitplaatsen zijn voor de

buitenklas, die de kinderen niet kunnen verplaatsen. Op die manier kunnen de

klassen terug naar de tuin gaan als ze zin hebben zonder eerst de boomstronken

terug te moeten zetten om te kunnen zitten.

Hiervoor werd aan Karin gevraagd wat de vereisten zijn van de gemeente naar

gebruik van hout toe. Kim vroeg ook rechtstreeks aan de gemeente maar op beide

vragen komt geen antwoord.

- Karin is akkoord om de zitplaatsen te maken zonder toestemming van de gemeente

gezien er geen reactie komt. Uiteraard zal er gewerkt worden met veilige materialen.

8. Simbi

- Iedereen is akkoord voor storting van 1.000 euro aan project Simbi.

- Ine bespreekt met Luc of dit voor een specifiek doel kan ingezet worden. Zo kunnen

we dit nog eens highlighten bij de kinderen in een volgende Stippewiet en eventueel

eens een nieuwe poster kunnen maken voor in de inkomhal.

9. Feedback uit de schoolraad

- Zomerschool gaat dit jaar door van 5 tot en met 16 augustus.

- Gemeente was zelf laat op de hoogte van start werken in Pastorijstraat en

Nachtegalenstraat. Hierdoor konden zij, en dus de school naar de ouders toe, ook pas

op het laatste moment communiceren.

Vraag voor verhoogde waakzaamheid door de politie werd op de schoolraad en via

mail naar alle bevoegde schepenen en politie gevraagd.

Werfverkeer vindt normaal buiten de breng- en afhaalmomenten plaats. Indien er

toch gevaarlijke situaties ontstaan, kan Karin de aannemer rechtstreeks contacteren.



- Suggestie om de zone vooraan op de parking aan de kerk , waar veel ouders fout

parkeren, om te vormen naar een kiss&ride zone. Ine neemt dit mee naar de

volgende schoolraad.

10. Financieel verslag

Totaal saldo vorige vergadering:

€
14.155,42

Uitgaven:

planten en schors schooltuin € 424,38

annulering 1 ploeg kwis € 25,00

kosten kwis € 1.234,39

kosten schoolfeest € 326,80

toneel 2de graad € 581,00

kosten Payconiq kwis € 0,22

fruitdag februari € 191,79

verschil in kassa na boekenbeurs € 0,55

broodjes ouders boekenbeurs € 42,40

Inkomsten:

opbrengst kwis voorverkoop drankkaarten € 335,00

opbrengst kwis kassa € 1.230,00

opbrengst kwis Payconiq € 75,00

sponsoring schoolfeest € 75,00

Stand rekening vandaag: € 10.377,34

In kassa: € 2.666,55

TOTAAL SALDO VANDAAG:

€
13.043,89

11. Varia

- Geregeld moeten ouders cash meegeven voor uitstappen. In deze tijden waarin nog

weinig cash gebruikt wordt, is dat zeer vervelend. Moet dan ook nog eens gepast geld

zijn en meestal zijn het bedragen die je niet even in de bank gaat afhalen. Kan dit niet

op een andere manier opgelost worden? In andere scholen zouden dergelijke zaken

gewoon via de schoolrekening gebeuren.

Wanneer school dit via hun rekening laten lopen, moeten ze de minste uitgave een

gemeentelijke bestelbon opmaken. Dit zou teveel administratie vergen en voor



bepaalde uitgaven aanvaarden de winkels, firma’s geen gemeentelijke

bestelbonnen.Daarnaast moeten veel zaken ook cash betaald worden door de

leerkrachten ter plaatse (bv. ijsje eten). Er wordt wel nog beter op gelet dat de

ouders voldoende tijd krijgen om de betaling te doen.

- Vraag naar stand van zaken over tweesporenbeleid/klasoverschrijdend werken.

Het kader en de visie van het klasdoorbrekend werken werd uitgezet op schoolniveau

en is in principe te volgen door alle leerkrachten. Niet te min wordt deze werking

permanent geëvalueerd waarbij het per schakel voortdurend balanceren is tussen

het effect dat dit systeem op het leren en de rust van beide klasgroepen. Per schakel

kan het systeem op elk moment bijgestuurd worden en dit steeds in overleg met het

beleidsteam en de betrokken leerkrachten.

In flextijd wordt vaak nog wel klasdoorbrekend gewerkt. Voor de lessen rekenen, taal,

… wordt er vaak per klas gewerkt. Er is permanente evaluatie van dit systeem.


